
Protokoll fört med styrelsen för Högsbyortens 

biodlarförening 2022-10-23 kl. 18.00-20.00, Staby 

Gårdshotell, Högsby. 
 

 

Närvarande: 

Ordförande:  Veine Jernemalm 

Ledamöter:  Pär Johansson, Karl-Johan Johansson, Lars  

                                           Sinnerström, Ulla Digréus, Deborah Weiborn 

                                           Per-Olof Lindeborg 

Adjungerade:                     Ingbritt Säll 

 

§ 1. Mötets öppnande. 

 Ordförande Veine Jernemalm förklarar mötet öppnat. 

 

§ 2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet beslutar att godkänna dagordningen. 

 

§ 3. Val av protokolljusterare. 

 Mötet beslutar att välja Lars Sinnerström att justera protokollet. 

 

§ 4. Föregående mötesprotokoll gås igenom  

. 

 § 5        Styrelsens förslag till dagordning vid årsmötet läses och godkänns.              

 

§ 6. Styrelsens förslag till verksamhetsberättelse 2021-10-01 – 2022-09-30  

                     godkänns 

 

§ 7. Bokslut 2021-10-01 – 2022-09-30 inväntas 

. 

§ 8. Styrelsen utarbetar gemensamt förslag till verksamhetsplan 2022-10-01 –  

                      2023-09-30 

.                  

§ 9.                Kassörens arbetssituation diskuteras. Kassörens arbetsuppgifter tar mycket tid 

                      i anspråk. Ett förslag (bilaga till styrelseprotokoll 2022-10-23) till fördelning av 

                      arbetsuppgifterna har inkommit. Förslaget diskuteras och godtas enhälligt. 

                      

 

§ 10. Valberedningens förslag inför årsmötet presenteras av Ingbritt Säll,  

                      valberedningen 

 

§ 11. Styrelsen utarbetar förslag till ombud till Södra Kalmar Biodlardistrikts  

                     Årsmöte. Veine Jernemalm, Ingbritt Säll, Debbie Weiborn, Kjell Digréus samt  

                     Lars Sinnerström (som redan finns med i Distriktet) föreslås som ordinarie samt 

                     Karl-Johan Johansson och Per-Olov Lindeborg som ersättare föreslås                    

 

§ 12. Veine Jernemalm berättar att varken Ann-Marie Hagelin eller Lars-Willy  

                      Johansson fortsätter som valberedare efter årsmötet 
                       



 

§ 13. Styrelsens förslag till prissättning av honung vid försäljning. Oförändrat.  

 

                      Försäljning till kund 85 kronor/ 700g burk    

 Medlemspriser. 70 kr/700g burk 

 Nyslungad på spann:  60 kr/kg   

 Kakhonung: 150 kr/kg        

                     

 

§ 14. Styrelsen lämnar inga synpunkter på hemsidans utformning.  

 

§ 15              Veine Jernemalm informerar om, att nybörjarcirkel i biodling är planerad och  

                     finns med i Studieförbundet Vuxenskolans program 

 

§ 16. Diskussion kring hur Föreningens Bigård ska skyddas från stöld. Föreningen  

                      har varit relativt förskonad från stölder i Friggeboden. trots ett öppet och 

                      tillåtande klimat. Det är dock stora värden till medlemmarnas gemensamma  

                      tillgångar som riskeras.  

 Flera förslag diskuteras. Styrelsen beslutar att detta blir en öppen fråga att  

 diskutera och ta beslut i på årsmötet.  

 

§ 17. Övriga frågor  

 Diskussion kring hur vi får fler medlemmar att känna sig hemma med arbetet  

och gemenskapen på bigården. Vi kan dock konstatera att vi visserligen  

minskat i antal mycket aktiva medlemmar men att vi ändå har en stor och  

flexibel grupp. (Namnskyltarna har hjälpt mig mycket. Sekr anm) 

 

 

§ 18..           Mötet avslutas 

                   Ordföranden tackar för deltagande och förklarar mötet avslutat 

 

 

 

 

Justeras:                    Vid protokollet: 

 

 

 

Veine Jernemalm                      Ulla Digréus 

Ordförande                                                                    Sekreterare 

 

 

Lars Sinnerström 

Justerare 


